
Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 22.08.2013

Behandling:

Forslag fremmet av Torhild Aarbergsbotten, på vegne av Høyre og FrP

Alternativ til innstillingen:
1. Kommunestyret legger til grunn vedtak i sak 12/70 angående utbygging av 

ny dementavdeling og rehabilitering av Annekset. Tiltakene gjennomføres 
iht. tidligere vedtatte planer. 

2. Ørland kommune har som mål at beboere skal bo på enkeltrom. Bruk av 
dobbeltrom på ny dementavdeling må begrenses til et minimum under 
periode for rehabilitering av Annekset, og Kommunestyret finner derfor ikke 
grunnlag for at ombygging av rom er nødvendig for denne korte perioden.

Laila Lund fremmet på vegne av Sp, Ap, V og SV følgende tilleggspunkt

3. Kommunestyret er kjent med at det i en overgangsfase med bakgrunn i 
renovering/bygging av bygningsmasse og en dreining av tjenesteproduksjon fra 
institusjonstjeneste til mer hjemmebaserte tjenester, vil være nødvendig å legge til 
rette for dobbeltrom. Ørland kommune har som mål at beboerne skal bo på 
enkeltrom, og kommunestyret ber om at perioden med dobbeltrom blir kortest 
mulig, og avsluttes senest innen utgangen av 1.halvår 2014.

4. Kommunestyret ber om at det i forbindelse med behandling av driftsbudsjett og 
investeringsbudsjett for 2014, blir lagt frem oversikt over kostnader med 
renovering/oppussing av de arealer som skal benyttes til Bolett.

Avstemming:

Ved alternativ votering mellom rådmannens og Høyres og Frps forslag ble 
rådmannens innstilling vedtatt med 14 mot 10 stemmer.

Forslag til tilleggspunkt fra Sp, Ap, V og SV ble vedtatt med 14 mot 10 stemmer.

Endelig vedtak:

1. På grunn av endrede planer for bruken av det nye dementbygget ved ØMS, 
vedtatt i kommunestyrets møte 20.06.13 som sak 13/47, tilleggsbevilges kr 
1.200.000.

2. Beløpet finansieres ved låneopptak. Kommunestyret delegerer til rådmannen å 
foreta låneopptaket og avtale lånebetingelser.

3. Kommunestyret er kjent med at det i en overgangsfase med bakgrunn i 
 renovering/bygging av bygningsmasse og en dreining av tjenesteproduksjon fra 
 institusjonstjeneste til mer hjemmebaserte tjenester, vil være nødvendig å 
 legge til rette for dobbeltrom. Ørland kommune har som mål at beboerne skal 
 bo på enkeltrom, og kommunestyret ber om at perioden med dobbeltrom blir 
 kortest mulig, og avsluttes senest innen utgangen av 1.halvår 2014.

4. Kommunestyret ber om at det i forbindelse med behandling av driftsbudsjett og 
 investeringsbudsjett for 2014, blir lagt frem oversikt over kostnader med 
 renovering/oppussing av de arealer som skal benyttes til Bolett.




